

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/363d 第二學期學生行為表現未如理想通知書

敬啟者:

貴子弟 XXX 於 2024/25 學年第二學期行為表現未如理想,詳情如下:

缺席	遲到	累積缺點	操行
0	0	0	0

出席率低於 00%、全年缺點多於 0 個或操行獲評為 X 級的同學,將需留級。

為及 貴子弟能有更良好的行為表現,請家長嚴加督促 貴子弟改善行為表現。

如有查詢,請致電2461 1555與金浩暉助理校長聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年四月十五日

e-class 通告回條部份 (非繳費通告)

問題 1:本人已知悉 貴子弟於 24/25 學年第二學期的行為表現未如理想,並清楚了解學校的 留級準則。

發出以下學生



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk電話 Tel.:(852)-2461 1555傳真 Fax:(852)-2464 6161電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2024-2025/363d

Second Term Student Behavior Performance Notification

Dear Parents/ Guardians,

This is to inform you that your child has shown unsatisfactory behavioral performance in the second term of the 2024/25 academic year. Details are as follows:

Absences	Late Arrivals	Accumulated Demerits	Conduct Grade
0	0	0	0

<u>Students with attendance rates below 00%, more than 0 demerits throughout the year, or a conduct grade of X will be required to repeat the year.</u>

To help your child achieve better behavioral performance, please strictly supervise and encourage your child to improve their conduct.

If you have any inquiries, please contact Assistant Principal Mr. Kam at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal

二零二五年四月十五日

e-class Reply Slip Section (Non-payment Notice)

Question 1: I acknowledge my child's unsatisfactory behavioral performance in the second term of 24/25 academic year and clearly understand the school's grade retention criteria.

發出以下學生